
Referat 

Møde lokalrådet 27/11-2023 

Deltagere: Svend Wagner, Falk Bærentzen og ChrisDne Mortensen. 
Fraværende: Helge Jørgensen 

1. Afsæt i dagsordenen fra 8/8 ( grundet m anglende dagsorden udsendt) – det blev godkendt 

2. Ingen bemærkninger 

3. Ingen bemærkninger 

4. DO 

5. Udgår 

6. Referat fra mødet modtaget. Særligt bemærkes det at der blev fundet et forslag Dl løsning Dl 
erstatning af pullerten på Algade. 

Falk trækker sig som repræsentant for LK. 
Vi finder en ny repræsentant Dl næste møde i LK 

Næste møde i bymidtegruppen er 7/2-2024 

7. Helge – afventer dennes deltagelse 

8. Knus Vincents vil vende Dl bage når man i byrådet er nærmere en plan for lokalerne. Vi minder ham 
om vores interesse for sagen. 

9. a. Fjernvarme – Falk har i anden anledning talt med Lis Tribler og vil tage kontakt Dl Ole Drost jf. 
fremsendte mail er cernvarme udskudt Dl primo januar 2024. 

Vi talte lidt om de udfordringer der bl.a. er i Næstved med Dlslutningsgebyrer (80-90 tusinde) samt 
hvad mon dridsudgiderne vil blive – også i forhold Dl manglen på arbejdskrad, prisen på materialer 
osv.  Kontra de alternaDver man kan erhverve for lignende investering. 

b. afventer næste møde 

c. se pkt. 8 

10. Falk har deltaget i landdisDktmøde og er meget posiDv overfor det lokale engagement, prisen gik Dl 
Flakkebjerg friskole. Der havde på adenen været indlæg fra Simon Høgemark, der fortalte om 
naturens gode indvirkning på helbredet herunder ”natur på recept” som nogle af vores nabolande 
har stor succes med. Der var også 8 akDvgrupper der havde indlæg. 

Dialogmøder – LK, ønsker at have større struktur på hvem der deltager – vi blev enige om at Svend 
er primær deltager og ChrisDne er suppleant fremover. 



Næste møde er d. 18/12 kl. 9.30-11 – BEMÆRK det ændrede Ddspunkt 


